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感谢您对SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE的支持！请将填写完的演讲嘉宾表格电子版（中英文，将被收录大会资料中）于2020年12月30日前发送至SNEC (2020) PV POWER CONFERENCE组委会秘书处。
为确保会议现场秩序，所有演讲嘉宾请于2021年5月10日前提交现场演讲文稿（幻灯片数量在15页以内），组委会不接受任何以保密为借口的延迟或推脱，因为所有的演讲内容应为可公开信息。此后演讲文稿若有修改，演讲嘉宾需携带该文稿至现场注册处更新。SNEC大会组委会在此郑重承诺，我们不会在任何情况下以任何方式在会议之前公开任何提交上来的材料。
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	个人简介

Personal Brief Introduction
	演讲者现任TÜV北德集团光伏组件高级技术工程师，在光伏产品质量管理领域有超过9年的丰富经验，熟知各类光伏技术路线的工艺和标准，参与多项IEC国际标准的研讨工作。

Working for TÜV NORD renewable department. He has over 9 years of rich experience in PV module quality management. Being familiar with the processes and standards of various PV technology；In the discussion of various IEC international standards.

	请“(”您的议题范畴
	( 创新光伏概念

( 太阳能电池与辅料
( 薄膜
( 钙钛矿
( 光伏制造技术
( 市场发展趋势与障碍

( 石墨烯
	( 光伏系统平衡部件
( 分布式光伏发电与光电建筑一体化
( 漂浮太阳能系统
( 光伏电站智能运维及并网

( “互联网+”智慧能源

( 储能技术与应用
( 其他：(请详述：         )


	演讲题目

Speech Title
	光伏组件加速老化测试方法

Accelerated Stress Test for PV Modules

	摘要/演讲概要

Abstract/Brief Introduction of the Speech
	光伏组件在户外使用25年，其衰减直接影响发电量和收益。组件能否在实际使用的环境条件下安全、可靠，并保证其发电性能保持在一定水平之上，尤其是组件长期使用下的发电功率衰减问题，受到广泛关注。

Photovoltaic modules are intended to be used outdoors for 25 years. Its degradation will directly affect the power generation and revenue. Whether the module can be safe and reliable under the actual use of the external environment, and ensure its power performance to maintain above a certain level, especially the power degradation of the module under long-term use, has been widely concerned in the photovoltaic industry。

现行的IEC 61215、IEC 61730系列标准，只能评估光伏组件基本的性能和可靠性要求。以往通过基础认证测试的光伏组件，仍然会出现各种质量问题，最终导致其功率衰减超过预期。因此相关的单项加严测试、序列加严测试逐步被应用于光伏组件户外长期可靠性评估。

IEC 61215, IEC 61730 series, only evaluates the performance and reliability requirements of the PV modules basic. A large numbers of PV modules that have passed the design qualification and type approval, still suffer from various quality problems, resulting in their power degradation exceeding expectations. Therefore, the related single and sequence stress tests are gradually applied to outdoor long-term reliability assessment of PV modules.

IEC TS 63209，IEC TS 63126等标准逐步发行，有助于使来自不同机构的结果具有更直接可比性，并减少行业的测试成本和时间限制。

IEC TS 63209, IEC TS 63126 and other standards have been published gradually, in order to make results from different institutes more directly comparable and to reduce test costs and timelines for the industry.
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